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Από το υπ’ αριθ. 25/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 795/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Προτάσεις έργων του Δήμου Βέροιας για 
ένταξή τους στο πρόγραμμα Ε.Π.Τ.Α. 
(2004-2006). 

 
       Σήμερα 29 Δεκεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-12-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την συζήτηση των υπ’ αριθ. 

793/2003 και 794/2003 αποφάσεων προσήλθαν οι 
κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Μ. Γαβρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 795/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Ταχματζίδης, Γ. , 
Γ. Ορφανίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης  3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 797/2003 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι εκδόθηκε από τον Υπουργό ΕΣ.Δ.Δ.Α η υπ’αριθ. 
49293/10-11-03 εγκύκλιος που αφορά στη συνέχιση του προγράμματος ΕΠΤΑ για 
την χρονική περίοδο 2004 έως 2006. Το πρόγραμμα ουσιαστικά αφορά τη δεύτερη 
φάση του ΕΠΤΑ, δηλαδή το υπόλοιπο 50% του συνολικού προγράμματος, το οποίο 
έμεινε αδιάθετο από το ΥΠΕΣΔΔΑ και την Περιφέρεια Κεν. Μακεδονίας κατά την 
πρώτη κατανομή. Το συνολικό ύψος του νέου προγράμματος ανέρχεται σε 3.960,000 
€, όσο και το ύψος του Π/Υ της πρώτης φάσης του ΕΠΤΑ.  

Κατά την πρώτη εφαρμογή του ΕΠΤΑ εντάχθηκαν και ολοκληρώθηκαν 23 
έργα μέσα στα όρια του διευρυμένου Δήμου μας, όπως φαίνονται στον παρακάτω 
πίνακα: 
 

ΕΡΓΑ ΠΟΥ ΕΚΤΕΛΕΣΘΗΚΑΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΡΩΤΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗ ΤΟΥ ΕΠΤΑ 1999-2003 

Α/Α ΚΩΔ. 
ΕΡΓΟΥ  

ΤΙΤΛΟΣ  ΕΡΓΟΥ 
ΟΡΙΣΤΙΚΕΣ   ΕΝΤΑΞΕΙΣ 

ΙΣΧΥΩΝ 
ΠΡΟΫΠ/ΣΜΟΣ 

ΕΥΡΩ € 
ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ 

ΣΥΝΟΛΙΚΗ 
ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ 

ΕΥΡΩ € 

1 1.06.01.00 Αποπεράτωση Δημαρχείου 527,458.51 Ολοκληρώθηκε 524,794.89

2 1.06.02.00 Αποπεράτωση Φιλιππείου 
Γυμναστηρίου 234,776.23 Ολοκληρώθηκε 234,776.22

3 1.06.03.00 Κατασκευή Αποδυτηρίων 
Ταγαροχωρίου 112,033.16 Ολοκληρώθηκε 112,033.16

4 1.06.04.00 
Ανακατασκευή πρώην 
Δημοτικού Σχολείου 
Γεωργιανών 

81,351.05 Ολοκληρώθηκε 81,351.05

5 1.06.05.00 Ανακατασκευή Παιδικού 
Σταθμού Άλσους Παπάγου 73,311.11 Ολοκληρώθηκε 73,311.11

6 1.06.09.00 Ενδοδημοτική οδοποιϊα 849,263.91 Ολοκληρώθηκε 822,851.59

7 1.06.10.00 
Διαμόρφωση εσωτερικού 
χώρου – Εξοπλισμός 
Δημαρχείου 

354,759.63 Ολοκληρώθηκε 354,745.69

8 1.06.12.00 Πρόγραμμα Τ.Σ.Α. 264,123.26 Ολοκληρώθηκε 264,123.26

9 1.06.13.00 Ολοκλήρωση πάρκου 
Κυκλοφοριακής Αγωγής 0.00 Διαγράφηκε 0.00

10 1.06.14.00 

Σύνδεση οικισμού Κουμαριάς –
Ξηρολιβάδου με δρόμο προς 
Βέροια & κατασκευή παιδικής 
χαράς στην Κουμαριά 

101,847.31 Ολοκληρώθηκε 101,955.52

11 1.06.15.00 Ανάπλαση Δημοσίων χώρων 
Κομνηνίου 51,298.61 Ολοκληρώθηκε 51,295.50

12 1.06.16.00 Ανάπλαση Δημοσίων χώρων 
Τριποτάμου 85,840.00 Ολοκληρώθηκε 84,330.60

13 1.06.17.00 Σύνδεση οικισμού Κ.Κομνηνίου 
με οδό Βέροιας – Τριποτάμου 53,705.06 Ολοκληρώθηκε 48,761.13



 

14 1.06.18.00 
Ολοκλήρωση κατασκευής 
Δημοτικών Σχολείων Δ.Δ. 
Ασωμάτων-Τριποτάμου 

29,347.03 Ολοκληρώθηκε 28,989.01

15 1.06.19.00 Ανάπλαση δημοσίων χώρων 
Ασωμάτων 29,347.03 Ολοκληρώθηκε 28,677.15

16 1.06.20.00 Ολοκλήρωση κατασκευής 
Δημοτικού κτιρίου Ασωμάτων 58,694.06 Ολοκληρώθηκε 59,988.44

17 1.06.21.00 Ανάπλαση δημοσίων χώρων 
Λευκόπετρας 27,879.68 Ολοκληρώθηκε 27,405.22

18 1.06.22.00 Ολοκλήρωση αίθουσας 
πολλαπλών χρήσεων Ράχης 114,144.20 Ολοκληρώθηκε 111,461.15

19 1.06.23.00 Ανάπλαση δημοσίων χώρων 
Σάντας 32,669.53 Ολοκληρώθηκε 32,668.85

20 1.06.24.00 
Διαπλάτυνση – κρασπέδωση – 
πεζοδρόμια – ηλεκτροφωτισμός 
κεντρικής οδού  Αγ. Βαρβάρας 

233,675.47 Ολοκληρώθηκε 235,373.22

21 1.06.25.00 
Διαμόρφωση – 
ηλεκτροφωτισμός  κεντρικής 
πλατείας Δ.Δ. Σελίου 

260,299.34 Ολοκληρώθηκε 259,383.57

22 1.06.26.00 
Ολοκλήρωση ανακατασκευή 
αθλητικού πυρήνα Δ.Δ. 
Γεωργιανών 

90,975.79 Ολοκληρώθηκε 91,030.32

23 1.06.28.00 
Διάνοιξη–ασφαλτόστρωση–
ηλεκτρ/σμός οδού Καλής  
Παναγιάς 

191,526.00 Ολοκληρώθηκε 187,828.75

24 1.06.29.00 Ανάπλαση οδού Βενιζέλου 108,586.43 Ολοκληρώθηκε 105,935.69
    ΣΥΝΟΛΟ 3,966,912.39   3,923,071.09

 
Ηδη κατ’εφαρμογή των οδηγιών του ΥΠΕΣΔΔΑ καταρτίσθηκε σχέδιο του 

νέου πίνακα έργων για την τριετία 2004-2006 όπως φαίνεται παρακάτω: 
 

ΕΡΓΑ ΠΟΥ ΠΡΟΤΕΙΝΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΕΥΤΕΡΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗ ΤΟΥ ΕΠΤΑ 2004-2006 

Α/Α ΤΙΤΛΟΣ  ΕΡΓΟΥ (προτεινόμενος) ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΟΣ 
ΠΡΟΫΠ/ΣΜΟΣ ΕΥΡΩ € 

1 Κατασκευή πεζοδρομίων Κεντρικού δρόμου 
Γεωργιανών 350.000,00 

2 Ολοκλήρωση πλατείας Ξηρολειβάδου 100.000, 00 

3 Κατασκευή αθλητικού πυρήνα Εληάς 650.000,00 

4 Αποπεράτωση αίθουσας πολλαπλών χρήσεων 
Μέσης 100.000,00 

5 Αποπεράτωση πολιτιστικού κέντρου Τριποτάμου 70.000,00 

6 Ολοκλήρωση πολιτιστικού κέντρου Ταγαροχωρίου 100.000,00 

7 Ολοκλήρωση δημοτικού κτιρίου Ασωμάτων 80.000,00 

8 Προμήθεια απορριματοφόρων 200.000,00 



9 Προμήθεια ενός Grader 100.000,00 

10 Ολοκλήρωση κτιρίου πολλαπλών χρήσεων Αγ. 
Βαρβάρας 150.000,00 

11 Ολοκλήρωση αθλητικών εγκαταστάσεων 
Ταγαροχωρίου 150.000,00 

12 Ολοκλήρωση αθλητικών εγκαταστάσεων 
Γεωργιανών 50.000,00 

13 Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδού 
Ακροπόλεως 200.000 

14 Διάνοιξη-κρασπέδωση οδών περιοχής "Γιοτζαλίκια" 300,000,00 

15 Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδού Ερμού 150.000,00 

16 Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδών 
Στρατού & Παυσανίου 150.000,00 

17 Κατασκευή πολιτιστικού κέντρου Προμηθέα 300.000,00 

18 Κατασκευή πολιτιστικού κέντρου Καλλιθέας 300.000,00 

19 Κατασκευή παιδικού σταθμού στα Γιοτζαλίκια 460.000,00 

  ΣΥΝΟΛΟ 3.960,000 
 
Σημειώνεται ότι τυχόν υπόλοιπα της πρώτης κατανομής θα μεταφερθούν στην 

δεύτερη. 
Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να καταρτίσει τον νέο πίνακα έργων που 

θα υποβληθεί στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και αφορά τα έργα του ΕΠΤΑ 
που θα εκτελεσθούν κατά την τριετία 2004-2006. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό το Ειδικό Πρόγραμμα Τοπικής Αυτοδιοίκησης 

που είχε εγκριθεί την προηγούμενη περίοδο ανέρχονταν στο ποσό των 3.923.071 
ευρώ. Τα έργα είναι καταγεγραμμένα στην αρχή της εισήγησης. Ηδη το Υπουργείο 
Εσωτερικών με εγκύκλιο που μας έστειλε ζητά να προγραμματίσουμε έργα για την 
επόμενη τριετία γιατί λήγει το 2006 το Ειδικό Πρόγραμμα Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
και στο ύψος του ποσού του πρώτου 50%. Ετσι λοιπόν  ιεραρχώντας τις ανάγκες του 
Δήμου και με βάση τις προτάσεις που είχαν κάνει τα Δημοτικά  Διαμερίσματα, τα 
Τοπικά Συμβούλια και Συνοικιακά Συμβούλια, καταθέτουμε σήμερα αυτή την 
πρότασή και ζητούμε την ψήφισή της.  

Πρέπει να ξεκαθαρίσω ότι αυτό το πρόγραμμα είναι μία πρώτη καταγραφή 
αναγκών και μπορεί στο μέλλον να τροποποιηθεί, γιατί έχουμε το θάρρος και λέμε ότι 
μπορεί αυτό το πρόγραμμα να μην είναι το τελικό. Αν δηλαδή την κατασκευή των  
πεζοδρομίων του κεντρικού δρόμου Γεωργιανών που το έχουμε προτείνει και στο 
πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων του Υπουργείου Μακεδονίας Θράκης μας το 
εγκρίνουν από εκεί, τότε θα το βγάλουμε. Επειδή όμως αυτό το έργο είναι μεγάλης 
σημασίας για μας και για τους κατοίκους του χωριού, το βάζουμε σαν πρώτης 
προτεραιότητας και θέλουμε να το εκτελέσουμε γιατί πέρασαν ήδη επτά χρόνια από 
τότε που εξαγγέλθηκε και δεν εκτελέσθηκε. ΄Ηταν στο πρώτο ΕΠΤΑ, το είχε βάλει ο 
προηγούμενος Δήμαρχος, βγήκε από εκεί, μπήκε στη ΣΑΝΑ, στους ΚΑΠ, το έβγαλαν 
τα εντελλόμενα και μπήκε. Γι’ αυτό και το προτείνω πάλι. ΄Η και μπορεί να μειωθεί 
ανάλογα με το ποσό που θα εντάξει το Υπουργείο Μακεδονίας – Θράκης κι αν το 
εντάξει γιατί μπορεί να μας πουν ότι θέλουν έργο αυτοτελές, ότι το ποσό είναι μεγάλο 
και δεν μπορούν να ικανοποιήσουν το αίτημά μας. Όπως και για μία σειρά άλλων 



έργων όπως η κατασκευή παιδικού σταθμού στα Γιοτζαλίκια που κι αυτό είχε 
προταθεί από το πρώτο ΕΠΤΑ και τροποποιήθηκε. Δεν θέλω να επαναλάβουμε 
προηγούμενη τακτική όταν ήσασταν εσείς δημ. αρχή το 1999, οπότε κατατέθηκε μία 
αρχική πρόταση με 15 – 20 έργα ΕΠΤΑ από τα οποία δεν εκτελέστηκε κανένα, 
τροποποιήθηκαν κι έγιναν άλλα έργα. Το δεύτερο 50% του ΕΠΤΑ το συμπεριλάβαμε 
στο Τεχνικό Πρόγραμμα του 2004 που ήδη εσείς καταψηφίσατε σήμερα. Αν υποτεθεί 
ότι θα γίνει γρήγορα η μελέτη της Γέφυρας Κτηνιατρείου, αν υποτεθεί ότι ο 
Περιφερειάρχης θα τηρήσει αυτό που μου είπε να κάνω δηλ. την μελέτη της γέφυρας 
Κτηνιατρείου και θα βρει τρόπο να το εντάξει σε κάποιο πρόγραμμα τότε θα φύγει 
από αυτό το πρόγραμμα και θα μπει άλλο. Δεν θα προχωρήσω κανένα έργο ΕΠΤΑ 
εάν δεν περάσει με απόφαση του Δημ. Συμβουλίου. Ζητώ λοιπόν να το ψηφίσετε 
προκειμένου να ξεκινήσουμε από τους πρώτους Δήμους την υλοποίηση των έργων 
για τα οποία έχουμε έτοιμες μελέτες και να εκμεταλλευθούμε άμεσα 
χρηματοδοτήσεις εντός του 2004 από τα αρμόδια Υπουργεία ή την Περιφέρεια. 

Πουλασουχίδης: Η ολοκλήρωση κτιρίου πολλαπλών χρήσεων Αγ. Βαρβάρας 
εμφανίζεται σαν πρόταση με 150.000 ευρώ, στον προϋπολογισμό και στο τεχνικό 
πρόγραμμα εμφανίζεται ως έργο 240.000 ευρώ με χρηματοδότηση από το ΕΠΤΑ. Στο 
έγγραφο του Υπουργείου Εσωτερικών καθορίζονται οι προτεραιότητες τις οποίες 
διαβάζοντάς τες έχω την αίσθηση ότι σε ορισμένες βασικές προτεραιότητες από αυτές 
που βάζει δεν προτείνουμε τίποτα. Αυτό έχει να κάνει τελικά με την επιληψιμότητα 
του έργου; 

Δήμαρχος: Εχετε δίκιο κ. Πουλασουχίδη που μπερδευτήκατε. Κατά τη 
δακτυλογράφηση του Τεχνικού Προγράμματος έγιναν δύο λάθη. Στο έργο 
ολοκλήρωσης κτιρίου πολλαπλών χρήσεων Αγ. Βαρβάρας έχει 240.000 ευρώ από 
έσοδα του Δήμου και ΕΠΤΑ. Εχω σημειώσει με κόκκινο το ποσό στο ΕΠΤΑ και τα 
υπόλοιπα 90.000 ευρώ από έσοδα του Δήμου. Το δεύτερο λάθος αφορά την 
κατασκευή Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής όπου είναι 287.000 ευρώ, 155.000 ευρώ 
από το Υπουργείο Μεταφορών και το υπόλοιπο από ΣΑΤΑ. Επρεπε από την αρχή να 
το διευκρινίσω. Η ιεράρχηση των έργων, σας είπα είναι με βάση τις μελέτες που 
έχουμε έτοιμες. Για το κτίριο της Αγ. Βαρβάρας είναι έτοιμη η μελέτη και ο 
προϋπολογισμός του είναι 300.000 ευρώ, 240.000 ευρώ βάζουμε από εδώ και 60.000 
ευρώ βάζουμε από την πίστωση του 2003 που ήταν πάλι από έσοδα του Δήμου και το 
έχουμε αναθέσει σε εργολάβο και εκτελείται το έργο. Γι’ αυτό έβαλα όλα τα 
πολιτιστικά μέσα από αυτό το πρόγραμμα γιατί ο Δήμος δεν μπορεί να σηκώσει 
τέτοια βάρη και να τελειώσει τα κτίρια που έχουμε ξεκινήσει αλλά και τα δύο 
Πολιτιστικά Κέντρα των δύο συνοικιών, εφόσον κι εκεί απελευθερωθούν οι χώροι. 
Είναι μία άλλη τροποποίηση που μπορεί να γίνει στο μέλλον, γιατί αν δεν έχουμε 
χώρο για Πολιτιστικό Κέντρο που προβλέπεται μέσα στα Εβραίικα μνήματα μπορεί 
να το τροποποιήσουμε και να κάνουμε κάποια άλλα έργα. Αν και στην Καλλιθέα δεν 
είναι απελευθερωμένος ο χώρος μπορεί κι εκείνο το ποσόν να το αλλάξουμε με 
μεταγενέστερη απόφασή μας. 

Πουλασουχίδης: Στην παράγραφο 2-3 της εγκυκλίου «περιεχόμενο 
προγράμματος προτεραιότητες», αναφέρει  ποιες είναι οι προτεραιότητες και απ΄ ότι 
βλέπω κανένα από τα προτεινόμενα έργα δεν είναι σ΄ αυτές τις προτεραιότητες. Πιο 
κάτω αναφέρει  ότι για την επίτευξη των παραπάνω θα πρέπει να γίνουν τα εξής 
βήματα και καθορίζει μια σειρά από διαδικασίες. 

 Μήπως λοιπόν κριθούν ότι τα έργα αυτά ή κάποια από τα έργα, δεν 
εμπίπτουν στις προτεραιότητες που βάζει το Υπουργείο Εσωτερικών με αποτέλεσμα, 
είτε να πάρουμε λιγότερα χρήματα είτε κάποια άλλα να βγουν απ΄ έξω; 



Δήμαρχος: Η πρότασή μας για το πρόγραμμα ΕΠΤΑ είναι συγκεντρωτική και 
θα τη στείλουμε στο Υπουργείο. Στο Τεχνικό Πρόγραμμα του 2004 εντάσσεται το 
50% του  50% όλου του προγράμματος. Για το Τεχνικό Πρόγραμμα βάζουμε τα 
1.900.000 από τα 3.900.000 ευρώ. Εμείς θα στείλουμε το πρόγραμμα στο Υπουργείο 
και ανάλογα με τις μελέτες που θα έχουμε. Δεν έχουμε για όλα αυτά τα έργα μελέτες. 

Πουλασουχίδης: Μήπως κ. Δήμαρχε υπάρχουν άλλα έργα που είναι πιο κοντά 
στα έργα αποκατάστασης και προστασίας φυσικού περιβάλλοντος, έργα που αφορούν 
την προσβασιμότητα ατόμων με ειδικές ανάγκες, έργα δράσης και ενέργειας που 
προβλέπεται και η συμμετοχή ιδιωτικού τομέα, διαδημοτικές συνεργασίες; 

Δήμαρχος: Καλά τα λέει η εγκύκλιος αλλά το θέμα είναι τι θέλουμε να 
κάνουμε εμείς και όχι να καθορίζει το πρόγραμμα το Υπουργείο. Στο πρώτο ΕΠΤΑ 
δεν προβλεπόταν χρηματοδότηση των ΤΣΑ, πληρώθηκαν όμως οι υπάλληλοι των 
ΤΣΑ 264.000 ευρώ. Εμείς κάνουμε το πρόγραμμα με τα έργα που θέλουμε να 
προτείνουμε. Αν, παρόλα αυτά δεν έχουμε τις μελέτες και δεν εγκριθούν, θα έρθει 
ξανά το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο και θα τα εγκρίνουμε. Το ποσό των 3.900.000 
ευρώ είναι διασφαλισμένο και δεν χάνεται. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις 
Κουρουζίδης: Δεν είμαι αντίθετος σε οποιοδήποτε από τα έργα που 

προτείνονται, απλά όμως υπάρχει ο κίνδυνος να μην ενταχθούν αν δεν κάνουμε 
σωστή την πρόταση βάση αυτών που αναφέρει η εγκύκλιος. Εάν κάποια στιγμή, 
κάποια έργα δεν συμπεριληφθούν, τότε τι θα γίνει; Το θέμα δεν είναι να έρθουν πάλι 
στο Δημ. Συμβούλιο αλλά να τα περάσουμε. 

Ουσουλτζόγλου: Μετά την δέσμευση του κ. Δημάρχου ότι εάν προκύψει θέμα 
θα έρθει στο Δημ. Συμβούλιο, το υπερψηφίζουμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
Σύμβουλοι:Ναι.  

Το Δ.Σ.  μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-12-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 49293/10-11-2003 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. 
3.- Ότι στα πλαίσια συνέχισης του προγράμματος Ε.Π.Τ.Α. περιόδου 2004-2006 ο 
Δήμος μας θα πρέπει να προχωρήσει στην ένταξη νέων δράσεων διαμορφώνοντας μία 
ολοκληρωμένη πρόταση. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Προτείνει τα παρακάτω έργα του Δήμου Βέροιας για ένταξή τους στο Ειδικό 
Πρόγραμμα Τοπικής Αυτοδιοίκησης (Ε.Π.Τ.Α) για τη χρονική περίοδο 2004-2006, 
ως εξής: 
 

ΕΡΓΑ ΠΟΥ ΠΡΟΤΕΙΝΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΤΗ ΔΕΥΤΕΡΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗ ΤΟΥ ΕΠΤΑ 2004-2006 
 

 
α/α 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ (προτεινόμενος) 

Προτεινόμενος 
προϋπ/σμός σε 

Ευρώ 
1. Κατασκευή πεζοδρομίων Κεντρικού δρόμου Γεωργιανών 350.000,00 
2. Ολοκλήρωση πλατείας Ξηρολειβάδου 100.000,00 
3. Κατασκευή αθλητικού πυρήνα Εληάς 650.000,00 
4. Αποπεράτωση αίθουσας πολλαπλών χρήσεων Μέσης 100.000,00 
5. Αποπεράτωση πολιτιστικού κέντρου Τριποτάμου 70.000,00 



6. Ολοκλήρωση πολιτιστικού κέντρου Ταγαροχωρίου 100.000,00 
7. Ολοκλήρωση δημοτικού κτιρίου Ασωμάτων 80.000,00 
8. Προμήθεια απορριμματοφόρων  200.000,00 
9. Προμήθεια ενός Grader 100.000,00 
10. Oλοκλήρωση κτιρίου πολλαπλών χρήσεων Αγ. Βαρβάρας 150.000,00 
11. Ολοκλήρωση αθλητικών εγκαταστάσεων Ταγαροχωρίου 150.000,00 
12. Ολοκλήρωση αθλητικών εγκαταστάσεων Γεωργιανών 50.000,00 
13. Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδού Ακροπόλεως 200.000,00 
14. Διάνοιξη-κρασπέδωση οδών περιοχής «Γιοτζαλίκια» 300.000,00 
15. Διάνοιξη-κρασπέδωση ασφαλτόστρωση οδού Ερμού 150.000,00 
16. Διάνοιξη-κρασπέδωση ασφαλτόστρωση οδών Στρατού & 

Παυσανίου 
 

150.000,00 
17. Κατασκευή πολιτιστικού κέντρου Προμηθέα 300.000,00 
18. Κατασκευή πολιτιστικού κέντρου Καλλιθέας 300.000,00 
19. Κατασκευή παιδικού σταθμού στα Γιοτζαλίκια 460.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 3.960.000,00 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    795/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-1-2004 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


